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Z A P I S N I K 
sa 64. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 8. rujna 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 
Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, Indira Rački Joskić, ravnateljica 
Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o, 
Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića "Hlojkica" Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica 
Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj 
Odsjeka za proračun i financije, Davorin Klobučar, djelatnik Goranskog sportskog centra, 
Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali Tomislav Mrle i Mirela Srkoč Šenkinc. 
 
 
PLANSKI KOLEGIJ 
 
GORDANA PISKAČ 
- Po pitanju Komunalca potrebno je dati očitovanje Državnom odvjetništvu.  
- Radovi na Supilovoj ulici i priprema rebalansa su najvažnije aktivnosti ovoga tjedna. 
- Što se tiče Supilove ulice gradonačelnik je iznio problem gospodina Petranovića koji ne može 

pristupiti u dvorište kamionom za drva jer kružna cesta završava na zidiću, te problem koji je 
iznio gospodin Ivica Briški koji ne može pristupiti svojoj parceli. Gordana Piskač navodi da 
zna za problem. Dok se ne riješi ulaz buduće ceste, gospodin Petranović moći će koristiti 
kolni pješački ulaz, kao privremeno rješenje, a iduću godinu biti će potrebno kupiti parcelu 
(vrt) kojom bi se omogućio pristup objektu. Što se tiče gospodina Briškog navodi da je 
uputila nadzor da riješi taj problem.  

 
DAVORKA GRGURIĆ 
- U skladu s rebalansom pripremaju se i prateći programi odnosno izmjene Programa gradnje 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture, Programa održavanja i Programa utroška 
šumskog doprinosa.  

- Od danas prometno redarstvo i 6 volontera brinut će o sigurnom prolaska djece do škole i iz 
škole kroz zone gradilišta.  

- Prometni redar i volonteri često će biti u Frankopanskoj ulici gdje će regulirati promet dok se 
ne riješi odvodnja i šahte. 

- Tijekom tjedna radit će se na odvodnom kanalu - spoj Supilove prema Štefićevom dolu. 
- Sutra je sastanak za Supilovu. 
 
 



ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- U Planu je rad s pedagogom vezano uz Godišnji plan i Program rada te Kurikulum Dječjeg 

vrtića.  
- Zajedno s Računovodstvenim servisom radi se na javnim potrebama. 
- U izradi je Program rada za pripravnicu. Izvješćuje da su još dvije pripravnice odobrene za 

volontiranje u Vrtiću preko Zavoda za zapošljavanje. 
- Podnijela je informaciju vezanu uz namjeru fužinarskog vrtića da se pripoji "Hlojkici". 

Gradonačelnik navodi da su susjedi svakako dobrodošli, no da im treba naglasiti da će 
apsolutnu prednost pri upisu imati naša djeca. Također navodi da treba voditi brigu o tome da 
bi se povećanjem broja djece moglo dogoditi da moramo imati zaposlenog pedagoga na puno 
radno vrijeme a da sve bude na naš trošak. Katarina Mihelčić navela je da oni žele detaširanu 
jedinicu (podružnicu) našeg vrtića u Fužinama no, vrtić zahtjeva određene pedagoške 
standarde koje treba zadovoljiti. Do sada su to rješavali putem tamošnje Osnovne škole, a 
sada žele ići preko nas jer im se na taj način smanjuju troškovi. Sutra će s ravnateljicom DV 
Hlojkica otići kod njih na razgovor da se točno utvrdi što zapravo žele.  

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Pripremljeno je i poslano izlaganje za 140-tu obljetnicu za Besejdo i za Novi list. Slijedi 

izrada panoa za Radnički i uređivanje izloga.  
- Sa gospođom Živanović održat će radni sastanak vezan uz 140-tu, te natječaje. Na upit 

ravnateljice Knjižnice, Katarina Mihelčić odgovorila je da je nabava knjiga redovna 
djelatnost, dok su radionice dodatni programi koji se prijavljuju na natječaj. 

- Snimit će se radijska emisija Čitateljski kutak. 
- Ovaj tjedan nabavit će se knjige od Mozaik knjige i Škorpiona. 
- U četvrtak će se održati radni sastanak oko promocije slikovnica (Djeca djeci). 
 
NIKOLA MUVRIN 
- Podnosi informaciju vezanu uz dimnjačarsku službu: Rješenje Trgovačkog suda će uskoro 

stići, operativno je sve registrirano, kolega koji treba imati majstorski ispit mora položiti još 2 
ispita, potrebno je vidjeti financijsku situaciju - koliko ljudi može raditi, kolika bi bila 
naplata, koliko će biti korisnika i slično. Gradonačelnik navodi da taj dio djelatnosti ne smije 
biti upitan jer su sve pravne osobe dužne koristiti uslugu ovlaštenog koncesionara. Na temelju 
te aproksimacije i na temelju cijene koja mora biti troškovna (mora pokriti troškove koji će ju 
pratiti, plus svi privatni objekti koji po zakonskom minimumu moraju biti servisirani 
najmanje jednom godišnje), a prema podacima od komunalne naknade iz kojih je vidljivo 
koliko ima domaćinstava, može se izračunati koliki bi bio očekivani godišnji prihod. Svakako 
treba uzeti u kalkulaciju cijenu rada radnika, HTZ opremu, godišnji odmor, eventualno 
bolovanje i slično te kada se sve ukalkulira vidjet će se korelacija troška i prihoda. Cijena 
naše usluge ne smije biti takva da ostvarimo ogromnu dobit jer ne smijemo raditi po principu 
temeljne dobiti budući to rade profitna društva. Cijena mora biti troškovna, moramo pružiti 
kvalitetnu uslugu i naplatiti prateće troškove. 

- Radnički dom: nabavljene su ploče koje treba promijeniti na plafonu sale. 
- S obzirom da su radovi na Radničkom domu završeni gradonačelnik navodi da će otvorenje 

biti u četvrtak, 11. rujna u 19 sati. Zadužuje direktora komunalnog poduzeća da pozove 
novinare, izvođače, projektanta, nadzor i izvođače radova. Tajnica gradonačelnika obavijestit 
će gradske vijećnike. Obzirom da se radi o projektu energetske učinkovitosti upućuje 
direktora da pozove i "vanjske" medije.  

- Za binu u Domu u Brodu na Kupi prikupljaju se ponude, a u planu je prikupiti ponude i za 
proširenje groblja budući da više nema slobodnih grobnih mjesta.  

- Gradonačelnik upućuje direktora da osigura fasadu Radničkog doma kod osiguravajućeg 
društva te da poduzme dodatne tehničke mjere sigurnosti zgrade.  



 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- U subotu je održan Memorijal "Goran Gašparac Pupin". Zahvaljuje Goranskom sportskom 

centru što su ustupili ledenu dvoranu i pružili pomoć da sve protekne u redu. Sada slijedi 
čišćenje, uređivanje Doma.  

- Zbog sanacije Supilove ulice otežana je komunikacija prema Vatrogasnom domu. 
 
DAVORIN KLOBUČAR 
- U prostoru ledene dvorane u subotu je uspješno održan Memorijal "Goran Gašparac Pupin". 
- Upućen je dopis PGŽ - Upravnom odjelu za školstvo glede sanacije bazena u Domu sportova 

i zatražena je mogućnost sufinanciranja. Postoje naznake da bi bazen mogao biti stavljen u 
funkciju početkom listopada.  

- U tijeku su pripreme za "Hrvatski olimpijski dan", 10. rujna 2014. 
- Gradonačelnik upućuje GSC i Risnjak-Delnice da, zajedno s direktorom OŠ Ivana Gorana 

Kovačića, organiziraju čišćenje voćnjaka pokraj Dvorane. 
 
KATARINA MIHELČIĆ 
- Zamjenica gradonačelnika podnijela je Plan rada Stručne službe za obavljanje poslova 

gradonačelnika, samouprave i uprave: 
- Nastavljaju se aktivnosti vezane uz uspostavu Udruge zemljišnih zajednica Gorskog kotara. 

Osnivačka skupština zakazana je za 16. rujna 2014. 
- Priprema i slanje materijala za Gradsko vijeće.  
- Bit će potrebno kontaktirati vijećnika Topića vezano uz njegov prijedlog u svezi Odluke o 

socijalnoj skrbi. 
- Potrebno je organizirati sastanak u Hrvatskim šumama vezano za poslovnu zonu Kendar. 
- Potrebno je dostaviti dokumentaciju HZZZ vezano uz stručno osposobljavanje. 
- Radi se na pripremi natječaja za stipendije. 
- Natječaj za javne potrebe je u tijeku te se vrši prikupljanje dokumentacije. 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Rebalans je najvažnija ovotjedna tema. Situacija nije dobra odnosno najteža je od 2009. 

godine obzirom na konstantan pad poreznih prihoda. Svi moraju biti svjesni situacije u kojoj 
se nalazimo, a zahtjevi proračunskih korisnika i trgovačkih društava su veliki. Još uvijek 
Ministarstvo financija nije objavilo upute za izradu proračuna. Radi se i na zaduženju za 
Supilovu ulicu u svezi čega je, u petak, HABOR-u poslana dokumentacija. Ostali poslovi 
odnose se na redovne aktivnosti Odsjeka kao što su: obračuni za volontere, JOPPD, obrazac 
za neoporezive iznose, dokumentacija za geodetsko katastarske usluge i slično. 
Gradonačelnik je zamolio izračun vezan uz najavu povećanja neoporezivog dijela osnovice 
odnosno podatak koliki će to biti gubitak za proračun. 

- Kolega Majnarić radi na projektima rekonstrukcije Supilove ulice, Škocijan-Risnjak, 
Poslovna zona Kendar, E-županija.  

- Gradonačelnik je, temeljem vijećničkog pitanja vijećnika Mauhara postavljenog na prošloj 
sjednici, zatražio podatak koliko na području Grada Delnica ima osoba starijih od 75 godina 
odnosno što bi značilo kada bi i njih uvrstili u dodjelu paketa, a da se istovremeno ne dogodi 
da ti paketi budu zaista neprimjereno skromni.  

 
Dovršeno u 14.11 sati. 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur.  

 


